

280X200mm - 对折 8P拉博-卢福 crown ESB190电梳书

Fahrenheit and Celsius exchange function
Press the temperature control "-" button for 2 seconds, then Fahrenheit and Celsius can be exchanged.

Auto - off

- The unit would be auto off after 30 minutes from your last operation.

Switch lock function

- 1 minute after switch on the appliance, the lock system function goes on automatically. The "LOC" will display on LED. Keep pressing "+" to unlock the system if you want to change the temperature or switch off the appliance.

Straightening hair
Hold the appliance at the handle, always at a safe distance from skin and eyes. Use a mirror.

- Part you hair into approx. 4 cm strands.
- Hold the appliance in the hand.
- Begin at the roots and lay the prepared strands one at a time between the straightening brush teeth
- Close the appliance and draw the hair straightener slowly from the roots through to the tips of your hair. Repeat until your hair is as straight as you desire.

After finishing styling, let your hair cool down.

Switching off the appliance
Switch off the appliance press the "ON/OFF" button for 2 seconds.

PARTS IDENTIFICATION

CROWN LINE

كراون

لاين

ESB-190

120V-240V 50Hz/60Hz 53W

كيفية الإستخدام

المواصفات الفنية للجهاز

اسم الجهاز	جهاز تلميس الشعر من كراون لاين
رقم الموديل	ESB-190
الفرط التشغيلي	120 – 240 فولط 50/60 هرتز
الزمن اللازم للتحمية	6 دقائق تقريبا عند اختيار درجة الحرارة الأعلى
درجات الحرارة	تحكم الكتروني بالحرارة، إمكانية تعديل الحرارة من 140 – 220 درجة مئوية
طول السلك الكهربائي	1.8 متر
الوزن	360 غرام مع السلك الكهربائي
تصنيف الجهاز	II

تعليمات السلامة قبل استخدام الجهاز:

- إن هذا الجهاز يتوافق مع قواعد السلامة والتكنولوجيا ذات الصلة للأجهزة الكهربائية.
- لا يمكن استبدال السلك الكهربائي أو الفيث إذا كانوا معطوبين. في هذه الحالة يجب التخلص من الجهاز.
- يجب أن يتوافق الجهد التشغيلي للتغذية الكهربائية مع الفرط التشغيلي المذكور على ملصق الجهاز.
- يجب توصيل الجهاز بماخذ يحتوي على قطب تأريض. يجب عدم سحب السلك الكهربائي على حواف حادة أو أن يتشابك أو يتكلى كما يجب إبقاءه بعيداً عن المناطق الساخنة والرطبة.
- تأكد من أن الجهاز يعمل بشكل صحيح. يجب عدم استخدام الجهاز في الحالات التالية:
 - تلف السلك الكهربائي.
 - وجود تلف ملحوظ على جسم الجهاز.
 - تم إسقاط الجهاز.
- لا تلم بلف السلك الكهربائي حول الجهاز.
- يجب ألا يتلامس السلك الكهربائي مع الأجزاء الساخنة أو أن يتوضع بين أسنان الفرشاة.
- يجب التأكد من أن الجهاز على وضعية التوقف "OFF" قبل إدخال الفيث في المأخذ الكهربائي.

تعليمات السلامة عند تشغيل الجهاز

- يجب ألا يتلامس الجهاز مع المواد القابلة للاشتعال. يجب أيضاً أن لا تستخدمه بالقرب من المواد القابلة للاشتعال لأن فرشاة التلميس تصل لدرجة حرارة 220 درجة مئوية تقريباً.
- لا تعطي أسنان الفرشاة بأي شيء.
- يجب عدم تشغيل الجهاز عند تشابكه مع أي عرض. يجب الحرص على بقائه حراً.
- هذا الجهاز غير مخصص للإستخدام مع قبل الأشخاص (بما في ذلك الأطفال) ذوي القدرات البدنية أو الحسية أو العظيمة، أو نفس الخيرة مالم يكونوا تحت الإشراف أو أعطيت لهم تعليمات السلامة من قبل الشخص المسؤول عن سلامتهم.
- لم يزاله الفيث من المأخذ الكهربائي في الحالات التالية:
 - إذا كان الجهاز لا يعمل بشكل صحيح.
 - قبل التنظيف.
 - بعد الانتهاء من الإستخدم.
- لا تلم بسحب السلك الكهربائي أو أن تحمل الجهاز بواسطة سلكه.

- Do not use the main cable to pull on the plug nor remove the plug from the socket with wet hands!

Warning!
Risk of burns from the straightening plates and hot appliance parts!
Never grasp the appliance by or near the straightening brush teeth when the appliance is on. The straightening brush teeth can cause burns. Avoid contact with the skin and eyes. Never transport the appliance when hot!

Risk of electric shock!

- Never use the appliance with wet hands, in the bath or shower or over a filled washbasin. If the appliance falls into the water, remove the main cable plug immediately. When the appliance is used in a bathroom, unplug it after use.
- After use, or if pausing for a significant length of time, unplug it and let the appliance cool down!
- Protect the appliance away from moisture. Never put it into the dishwasher. Never immerse it in water!

Risk of burns with hair spray!
Because of hair spray may cause burning when the substance comes into contact with the straightening brush teeth!

USER MAINTENANCE INSTRUCTION

Use instruction
Switching on the appliance

- Connect the appliance into the power supply (120-240V AC) and switch on the appliance using the ON-OFF button for press it 2 second. The display screen will be showing the default setting temperature.

Setting the temperature
Warning!
Risk of burning your hair if selected temperature is too high!
Depending on your hair to select the suitable temperature by the temperature control button "+" & temperature control button "-", the wrongly selected temperature or improper use of the hair straightener puts your hair at risk of drying out or in the worst case burning. Please keep pressing "+" to unlock the system before switch off the appliance

Note!
Higher temperature settings are reached in just a few seconds, a reduction of temperature setting take effect more slowly.

Temperature setting:

- 140°C, 150°C, 160°C-170°C, 180°C,..... MAX.(220°C)
- If press temperature control button "+", the pertinent temperature will be showed on the display screen and flickering, it would be stop when the straightening brush teeth temperature are reached.
- If press temperature control button "-", the pertinent temperature will be showed on the display screen and flickering, it would be stop when the straightening brush teeth temperature are reached.
- Suggestion: Always select the lowest temperature setting (140) when using your hair straightener for the first time.

Ionic function

- When the appliance is on, the ionic generator will produce ionic energy for silky smooth shinier hair.
- When the appliance is on, the ionic voice can be detected because of the huge volume ion. That is safe ion voice, instead of any other electric noise.

Instruction for use

Appliance specifications

Name: hair straightener brush
Model: ESB-190
Power supply/ consumption: 120-240V AC 50-60Hz
Heating-up time: approx. 6 min in max. Temperature setting.
Temperature: electronic temperature control, infinitely variable setting from approx. 140-220°C
Main cable: 1.8 m
Weight: approx.360 g include cable set
Protection category: II

Safety instructions when connecting the appliance

- This appliance complies with the recognized rules of the technology and the pertinent safety regulations for electrical appliance.
- The main cable of this appliance cannot be replaced. If the cord or the plug is damaged or defect, the appliance should be discarded.
- The Voltage of the power source must be same as specified on the rating plate!
- Connect the appliance only to AC current and to a socket with earthing contact. Do not pull the cable over sharp edges, clamp it into place or allow it to hangdown! Keep the cable away from hot and damp areas!
- Before using checks that the appliance functions properly! The appliance should not be used if:
 - The connecting cable is damaged
 - The appliance shows noticeable damage
 - The appliance has been dropped
- Never wind the main cable around the appliance.
- The main cable must not come into contact with hot appliance parts and should never run between the straightening brush!
- Only insert the main cable plug to power supply when the appliance is switched off!

Safety instructions when operating the appliance

- The appliance must not come into contact with flammable material. It must also not be used near flammable material because the straightener brush teeth reach temperature of approx. 220°C!
- Never cover the straightening brush teeth with any object!
- The appliance must never be switched on when the clamped together. Ensure that the appliance is open!
- Children are not aware of the hazards of electrical appliances. Therefore close supervision is necessary when the appliance is used by children!
- Remove the plug from the power supply:
 - If the appliance does not function properly
 - Before cleaning
 - After every use
- Do not pull on the main cable and do not carry the appliance by means of the cable!

Safety instructions for cleaning and maintenance

- Always disconnect the appliance from the power supply and allow the appliance to cool down before cleaning and maintenance, or if faults occur during operation!

تعليمات السلامة عند التنظيف والصيانة

- يجب فصل الجهاز تماماً عن التغذية الكهربائية وترك الجهاز ليبرد قبل التنظيف والصيانة أو في حالة حدوث أخطاء أثناء التشغيل.
- لا تستخدم الكيل لسحب الفيث من المأخذ الكهربائي وتأكد من عدم إزالة الفيث بأي مبلولة أو رطبة.

تحذير

خطر التعرض لحروق بسبب ألواح التسخين أو القطع الساخنة!

لا تلم مطلقاً بلمسك الجهاز بواسطة أو بالقرب من أسنان فرشاة التلميس عندما يكون الجهاز قيد التشغيل. يمكن أن تسبب أسنان الفرشاة الحروق. تجنب ملامسة الجلد والعينين. يجب عدم نقل الجهاز عندما يكون ساخناً.

خطر حدوث صدمة كهربائية!

- لا تستخدم الجهاز أبداً بأيدي مبللة أو في الحمام أو الدوش أو فوق حوض الغسيل. إذا سقط الجهاز في الماء، قم بإزالة الفيث من المأخذ الكهربائي على الفور. عندما يتم استخدام الجهاز في الحمام، قم بفصله تماماً عن التغذية الكهربائية بعد الانتهاء من استخدامه.
- بعد استخدام الجهاز لم التوقف لفترة طويلة من الزمن، قم بفصله تماماً عن التغذية الكهربائية والترك الجهاز ليبرد.
- لا تلم بغصم الجهاز بالماء أو أية سوائل أخرى لتجنب حدوث صدمة كهربائية. يجب إبقاء الجهاز بعيداً عن الرطوبة أو المياه المتناثرة كالمعامل ملاً.

خطر حدوث الحروق بسبب مستحضرات رش الشعر!

إن الرذاذ الناتج عن مستحضرات رش الشعر قد يتسبب بحدوث حروق عندما تصل هذه المواد إلى أسنان فرشاة التلميس!

طريقة استخدام وصيانة الجهاز

استخدام الجهاز

البدء بتشغيل الجهاز

- قم أولاً بتوصيل الجهاز بمصدر التغذية الكهربائية (120 - 240 فولط ، 50/60 هرتز) وقم بتشغيل الجهاز بالضغط على زر ال تشغيل / إيقاف (on/off) لمدة 2 ثانية. سوف تظهر شاشة العرض درجة الحرارة بحسب الإعداد الافتراضي.

ضبط درجة الحرارة

تحذير!

قد يتعرض الشعر للخطر الإحراق إذا كانت درجة الحرارة المحددة مرتفعة جداً!

اعتماداً على شعرك لتحديد درجة الحرارة المناسبة عن طريق زري التحكم في درجة الحرارة "°C" و "°F". إن اختيار درجة الحرارة بشكل خاطئ أو الإستخدم غير السليم للجهاز تلميس الشعر قد يتسبب بجفاف أو حرق الشعر.

يرجى الضغط على "°C" لتفتح إغلاق النظام قبل إيقاف تشغيل الجهاز.

ملحوظة! يتم الوصول إلى إعدادات درجات حرارة أعلى في ثوان معدودة، بينما يستغرق هبوط الحرارة للوصول لدرجة الحرارة المنخفضة المطلوبة وفقاً أطول.

إعداد درجة الحرارة:

- يبدأ إعداد درجة الحرارة من 140 درجة مئوية ثم 150 – 160 – 170 حتى الوصول إلى درجة الحرارة القصوى 220 درجة مئوية.
- اختيار درجة الحرارة يرجى الضغط على زر التحكم في درجة الحرارة "°C". سيتم عرض درجة الحرارة المرغوبة على شاشة العرض وستظل هذه الدرجة تومض إلى أن تستقر مما يعني الوصول إلى درجة الحرارة المطلوبة لفرشاة التلميس.
- عند اختيار درجة حرارة منخفضة يرجى الضغط على زر التحكم في درجة الحرارة "°F". سيتم عرض درجة الحرارة المرغوبة على شاشة العرض وستظل هذه الدرجة تومض إلى أن تستقر مما يعني الوصول إلى درجة الحرارة المطلوبة لفرشاة التلميس.
- إقتراح: عند استخدام فرشاة التلميس للمرة الأولى، من الأفضل اختيار الحد الأدنى لدرجة الحرارة (140 درجة مئوية).

وظيفة تحرير الأيونات

- عندما يكون الجهاز بحالة التشغيل، سيبدأ توليد الأيونات التي تمنع الشعر ملمساً ناعماً وحريريماً.
- عندما يكون الجهاز بحالة التشغيل، يمكنك سماع صوت الأيونات المتولدة بسبب كثرتها. هذا الصوت طبيعي بدلاً من أي ضجيج كهربائي آخر.

التعديل بين الفهرنهايت والدرجة المئوية

قم بالضغط على زر التحكم في درجة الحرارة "°C" لمدة 2 ثانية لإظهار التبديل بين الفهرنهايت و الدرجة المئوية.

التوقف الأوتوماتيكي

- سيوقف الجهاز عن العمل تلقائياً بعد 30 دقيقة من عملية التشغيل الأخيرة.

وظيفة قفل النظام

- بعد مرور دقيقة من التشغيل ستعمل وظيفة قفل النظام تلقائياً. سيتم عرض "LOC" على شاشة العرض. إذا كنت ترغب في تغيير درجة الحرارة أو إيقاف تشغيل الجهاز قم بالضغط على زر "°C" لتفتح النظام.

تلميس الشعر

قم بلمسك الجهاز من المقبض وإبقه دائماً على مسافة أمئة من الجلد والعينين. استخدم مرآة.

- قم بتجزئ الشعر إلى خصل، تقريباً 4 سم لكل خصلة.
- امسك الجهاز بينك.
- قم بالبدء بالحدور وضع كل خصلة بين أسنان فرشاة التلميس.
- قرب الفرشاة أكثر ثم أبداً بتسريح الخصلة ببطء من الجذور نزولاً حتى آخر الخصلة. كرر العملية للوصول إلى النتيجة المرغوبة.

بعد الانتهاء من تصفيف وتلميس الشعر، اترك الشعر حتى يبرد.

إيقاف تشغيل الجهاز

يمكنك إيقاف تشغيل الجهاز بالضغط على زر تشغيل/إيقاف "on/off" لمدة 2 ثانية.

التعرف على أجزاء الجهاز